
Protokoll från styrelsemöte i Sölvesborgs Bridgeklubb

Tid: Sö� ndagen den 14/8 2022, klöckan 14:00

Plats: Sö� lvesbörgs bridgeklubb

Närvarande: Tör Helenius, THE, Eva Svenssön ESV, Thömas Winther TWI. Laila Ha&kanssön 
LHA.

Frånvarande: Janeth Nilssön, JNI, Jöhan Bergströ� m, JBE  Helena Axelssön HAX, Lennart 
Reiz, LRE

1. Föregående protokoll:
Gödka�ndes öch lades till handlingarna.

2. Att-göra-listan:

Gicks igenom och justerades, se bilaga 1

TWI rapporterade att han tagit kontakt med Kristianstads Bk angående 
klubbmatchernas framtid, men ännu inte erhållit något svar. 

3. Ekonomi:
LHA presenterade ekönömirappörterna, öch könstaterade att la� get a� r 
tillfredssta� llande. 

4. Rekryteringskedjan

THE rappörterade att en pröjektgrupp förmats, döck har a�nnu inte en 
pröjektledare utsetts. THE förtsa� tter arbetet med detta,  Pröjektet har 
anma� lts till fö� rbundet, Sigrid Svenssön, söm efter semester öch 
bridgefestivalen köntaktas fö� r ett uppstartsmö� te.

5. Höstens spelprogram

TWI framlade ett utkast till spelprogram för höstterminen, vilket efter smärre 
justeringar fastställdes. TWI publicerar på hemsidan och anslagstavlan.

6. Budget 9-12/2022

THE presenterade tva&  alternativa budgetfö� rslag, ett med öfö� ra�ndrade 
ekönömiska fö� rutsa� ttningar, alternativ 2 med a& terinfö� rande av ersa� ttningar, 
fikabrö� d etc. söm fö� re pandemin, men a� ven med fö� rhö� jda spelavgifter fö� r att 
finansiera detta. Styrelsen beslö� t (med understö� d av LRE öch HAX innan 
mö� tet i samtal med THE) att bibeha& lla nuvarande ekönömiska kriterier.

Beslöts anskaffa en ny datör till klubben, ansvarig: TWI.

Beslöts inkö� pa ett bökfö� ringsprögram, ansvarig: THE

Beslöts att spelande ta� vlingsledare ej betalar spelavgift.

7. Beslöts kö� pa in tönerkasett i reserv, ansvarig: THE

Beslöts att styrelsen kan disponera det av tidigare årsmöte fastställda arvodet, 
THE diskuterar detta med de enskilda styrelseledamöterna och meddelar 
kassören belopp per person före 31/8.



8. ”Snackisbridge”

Beslöts avvakta med detta arrangemang, och införliva det i Rekryteringskedjans 
åtgärdsprogram under hösten.

9. Övriga ärenden

Beslöts faststa� lla Tisdagsbridgens förmat enligt det köncept söm prö� vats 
under va& ren öch sömmaren. Detta inneba� r att spelare med Hja� rterna& l tilla& ts 
spela med partner pa&  ”la� gre” niva& , dvs. med Klö� ver- eller Ruterna& l.  Spelare 
med Hja� rterna& l kan inte utnyttja spelargarantin, med andra örd skall denne 
kömma till spel med egen partner.

Beslöts kalla till a& rsmö� te 6/10 kl 18.00, 

10. Nästa möte

Nästa styrelsemöte hålles 7/9 kl 17.00 i klubblokalen.

Vid protokollet: Justeras:

___________________________ ____________________________

Tor Helenius Thomas Winther




